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گفـــت و گـــو 

سیاست جوانگرایی »مهرام«  
در لیگ بسکتبال

ایسنا: سرمربی تیم بسکتبال مهرام 
تهران گفت: در این فصل می خواهیم به 
جوانان میدان دهیم تا رشد کنند که از 
کامران  است.  نظر من تصمیم درستی 
جمشیدوند درباره سیاست گذاری جدید 
باشگاه مهرام تهران برای حضور در فصل 
جدید لیگ برتر با بازیکنان جوان، توضیح 
قبل،  فصل  مسابقات  اتمام  بعداز  داد: 
هیات مدیره باشگاه مهرام  آقایان گنجی، 
ایزدپناه و نیکخواه بهرامی جلسه ای داشتند 
که برای فصل جاری تصمیم گیری کنند. 
صحبت هایی شد و به این نتیجه رسیدند 
که به دلیل حضور جوانان با استعداد در 
تیم های پایه مهرام، با استفاده از بازیکنانی 
که سال های قبل جزو تیم مهرام بوده اند 
و قرارداد دو- سه ساله بسته اند، وارد لیگ 
امسال شویم. او ادامه داد: واقعا به نظرم 
تصمیم درستی بود و بازیکنان ما استعداد و 
پتانسیل بالایی دارند که برای پیشرفت باید 
به آنها زمان داد تا توانایی خودشان را نشان 
دهند. پس از این تصمیم با من صحبت کردند 
و علاوه بر اینکه معتقد بودند جوانان تجربه 
می خواهند، مربیان جوان هم باید این مسیر 
را طی کنند تا به تجربه برسند. در نتیجه از 
من خواستند به عنوان سرمربی کنار این تیم 

باشم و با این جوانان مستعد کار کنم. 

پرسپولیس در این هفته باید به مصاف 
مس رفسنجان برود. فرشاد پیوس مهاجم 
سابق پرسپولیس و تیم ملی در خصوص شرایط 

شاگردان گل محمدی صحبت کرد. 
  در مورد دیدار پرسپولیس مقابل 

مس رفسنجان چه نظری دارید؟
 بازی خیلی سختی برای پرسپولیس در 
پیش است و مس اصلا تیم دست وپا بسته ای 
نیست و آنها فوتبال خوبی بازی می کنند و 
تا جایی که دیدم خیلی هم فرصت به تیم 
حریف نمی دهند. پرسپولیس در این دیدار 
باید باهوش و فرصت طلب باشد و از موقعیت ها 

به بهترین شکل استفاده کند.
  پرسپولیس در دیدارهای قبلی تنها 

یک امتیاز کسب کرد!
پرسپولیس دو بازی خیلی سخت مقابل 
تراکتور و سپاهان داشت و قبول دارم که نتایج 
خوبی کسب نشد، ولی شرایط پرسپولیس 
آنقدرها هم بد نیست که بخواهیم بگوییم 
تیم افت آنچنانی کرده است. در حال حاضر 
صدرجدول را با تفاضل گل از دست داده و 
اگر در بازی های بعدی تا قبل از جام جهانی 
نتایج خوبی بگیرد می تواند با صدرنشینی به 

تعطیلات برود. 
  عملکرد لوکادیا را چگونه ارزیابی 

می کنید؟
 به نظرم فشار روی لوکادیا خیلی زیاد است 
و او به عنوان تک مهاجم نوک در باکس بازی 
می کند و باعث می شود مهار او برای خط دفاع 
حریف راحت تر شود. در بازی های قبلی کمی 
او و سبک بازی اش برای حریف ناشناخته بود 
و برای همین راحت تر بازی می کرد ولی حالا 
راه مهار او را یاد گرفته اند. به نظرم پرسپولیس 
باید از دو مهاجم نوک در ترکیب استفاده 
کند تا خط دفاع حریف همه تمرکزش روی 
مهار لوکادیا نباشد.  مشکل بعدی لوکادیا در 
خط حمله این است که به خوبی تغذیه نمی شود 
و در دو بازی اخیر دیدیم که خودش مجبور بود 
بیاید عقب و توپ گیری کند و این خودش از 
یک مهاجم با شرایط لوکادیا انرژی زیادی 
می گیرد و دورشدن از دروازه هم برای او مشکل 
ایجاد می کند. متاسفانه شنیدم دیاباته به این 
بازی نمی رسد و مهدی عبدی هم می گویید 
مصدوم شده است و همین باعث می شود نگران 

بازی با مس باشیم. 

خارج ازمستطیل سبز

 فرشاد پیوس: 
 شرایط پرسپولیس 

 آنقدر هم 
بد نیست! 

خبــــــر
ابهام در مورد حضور 

»دی ماریا« در جام جهانی
هنوز زمان زیادی از بازگشت آنخل دی ماریا 
به میادین نگذشته بود که این بال آرژانتینی  
در جریان بازی خارج از خانه برابر مکابی در 
هفته چهارم مرحله گروهی لیگ قهرمانان 
اروپا مصدوم شد. دی ماریا که تابستان امسال 
به عنوان بازیکن آزاد از پاری سن ژرمن به 
یووه پیوست، در هنگام فرار به سمت دروازه 
حریف، ناگهان از حرکت ایستاد و عضله پشت 
ران پای راست خود را گرفت. هنوز شدت 
آسیب دیدگی دی ماریا مشخص نیست اما 
باید معاینات تکمیلی صورت بگیرد و نتیجه 
اسکن های گرفته شده از پای او اعلام شود، 
مشخص نخواهد بود که دقیقا چه مدت از 
میادین دور خواهد بود. نشریه میلانی اما 
حداقل زمان خانه نشینی دی ماریا را سه هفته 
و حداکثرمدت غیبت او را 40 روز اعلام کرده 
است؛ یعنی درست مدت زمان باقی مانده تا 
آغاز جام جهانی 2022. به این ترتیب مشخص 
نیست که دی ماریا بتواند در جام جهانی 2022 

قطر حضور پیدا کند.
 

سخت ترین   بازی   استقلال 

   چهره خونین
خود   95 دقیقه  گل  با  رودیگر،  آنتونیو 
رئال مادرید را از یک شکست مسلم برابر شاختار 
نجات داد. او پس از گلزنی به دلیل برخورد با 
دروازه بان حریف با سر و صورتی خونین زمین 

را ترک کرد.

  جام جهانی بدون ماسک
دولت مکزیک از هواداران تیم ملی این کشور 
خواست بدون استفاده از ماسک و نقاب به جام جهانی 
قطر سفر کنند. مدیر اجرایی وزارت خارجه مکزیک 
گفت: کمیته سازمان دهی مسابقات جام جهانی 
استفاده از ماسک )کشتی( را مجاز ندانسته است.

        سفر
کی روش برای بررسی کمپ تیم ملی به قطر رفت. 
سرمربی تیم ملی برای بررسی کمپ تمرینی ایران در 
جام جهانی به قطر سفر کرد. فدراسیون فوتبال با قرار 
قبلی هتل الریان را به عنوان محل اقامت ملی پوشان 

انتخاب کرده است. 

ت
شــ

س نو
عک

 فوتبـــال داخلـــی 
  ایلنا: ابوالفضل حسن زاده؛ رئیس کمیته انظباطی پیرامون 
اعلام رأی سوی کمیته انضباطی در خصوص ریکاردو ساپینتو 
و محرومیت دو جلسه ای و جریمه 400 میلیونی اظهارداشت: 
قانون این اختیار را به کمیته انضباطی داده که برای هر تخلف 
شخص تا سقف 350 میلیون و هر تخلف باشگاه 700 میلیون 
جریمه در نظر بگیرد. میزان جرائم لیگ برتر مشخص است و به 
تناسب در لیگ های پایین تر این مبلغ کمتر می شود. در پرونده 
قبلی ساپینتو که مربوط به دیدار با ملوان بود نیز ساپینتو را 150 
میلیون تومان جریمه کردیم. برای تمام لیگ معیارمان یکسان 
است و مقررات این اجازه را به ما می دهد. وی در پاسخ به این 
سوال که ساپینتو در جلسه کمیته انضباطی با چه استدلالی از 
خود دفاع انجام داد و آیا امکان تکرار حواشی توسط سرمربی 
استقلال وجود دارد، عنوان کرد: جلسه خوبی بود و ساپینتو 
توجیه شد. از حیث مقررات انضباطی توضیحاتی به او داده شد 
و به نظرم از بازی های بعد کمتر شاهد این اتفاقات خواهیم بود. 
ساپینتو توضیحات قانع کننده ای داد؛ اما به هرحال باید احکام 
بازدارندگی داشته باشند. حسن زاده درباره شکایت کمیته 
داوران از فرشید سمیعی؛ معاون حقوقی باشگاه استقلال و طرح 
آن در کمیته انضباطی به جای کمیته اخلاق، اظهارداشت: هنوز 
پرونده ای در این باره به دست ما نرسیده اما ظاهرا شکایت انجام 
شده است. بحث این است که باید پرونده به دست ما برسد و بعد 
بررسی کنیم که آیا کمیته انضباطی اصلا صلاحیت رسیدگی 
به این پرونده را دارد یا باید در کمیته اخلاق بررسی شود. 

همان طور که گفتم هنوز چیزی به دست ما نرسیده است. 

 در هفته نهم رخ می دهد 

تقابل     سرخابی ها   با   صنعتی ها 

سال  پنجم
شماره   1390

تیم استقلال از ابتدای مسابقات تا هفته هشتم لیگ برتر 
سیر صعودی داشته و از لحاظ هماهنگی بازیکنان نیز بازی 
به بازی شرایط بهتری پیدا کرد. استقلال پس از دیدار هفته 
پنجم مقابل پیکان که متزلزل ظاهر شده بود، از هفته ششم 
امتیازات حساسی را از تیم های خوب لیگ کسب  کرده و در 
جمع صدرنشینان قرار گرفت.  تیم فوتبال استقلال بیشترین 
درصد مالکیت توپ را از ابتدای مسابقات لیگ برتر در اختیار 
داشت و حتی توانست در خلق موقعیت روی دروازه حریفان 
موفق عمل کند. از لحاظ نتیجه هم استقلال برُدهای خوب 
به دست آورد. اگر استقلال عملکردی که در چند هفته اخیر 
نشان داده، ادامه دهد و در کنارش فنی و اقتصادی کار کند 
شانس موفقیتش نیز بالا خواهد رفت. ضمنا در ادامه هم کم کم 
هماهنگی بیشتری بین بازیکنان ایجاد خواهد شد و این تیم 
ترکیب خودش را پیدا می کند. از سوی دیگر استقلال در حال 
حاضر در تمامی پست ها بازیکنان جایگزین خوبی دارد، البته 
برای تکمیل روند موفقیت خود در هر بازی باید پلن B داشته 
باشد تا کماکان در صدرجدول بماند. مجددا لیگ برتر به دلیل 
برگزاری رقابت های جام جهانی متوقف خواهد شد و استقلال 
چون بازیکنان زیادی در تیم ملی ندارد در تمرینات و اردوهای 
خود به هماهنگی بیشتری دست پیدا خواهد کرد. بر همین 
اساس روی نفرات و تاکتیک های خود بیشتر کار می کند و 
بعداز جام جهانی هم روند رو به رشد خود ادامه خواهد داد. 
دیدار با ذوب آهن یکی از سخت ترین بازی های استقلال 
تا اینجای لیگ خواهد بود، چون این تیم خیلی تدافعی 
بازی می کند و در دفاع کردن خیلی خوب است. در مجموع 
ذوب آهن سخت گل می خورد و در ضدحمله هم بسیار قوی 
است. من دیدارهای ذوب آهن با تیم های سپاهان، گل گهر و 
پرسپولیس را دیده ام و آنها در دفاع کردن فوق العاده هستند و 
اگر استقلال اشتباهی در این دیدار داشته باشد؛ دست خالی 
از اصفهان بازخواهد گشت. در خصوص وضعیت تیم ملی 
باید بگویم هم اکنون اردوهای تیم ملی ایران برای بازیکنان 
لیگ برتری برگزار می شود، در حالی که به احتمال زیاد 15 
بازیکن اصلی حاضر در رقابت های جام جهانی لژیونرهای 
فوتبال ایران خواهند بود. این اردوها بعداز هر هفته از 
رقابت ها، فقط برای انتخاب 5 بازیکن منتخب از مسابقات 
لیگ برتر در جریان است، اما مزایای برگزاری اردوها این است 
که بازیکنان لیگی همچنان انگیزه دارند که در لیست اسامی 
50 نفره حاضر شوند و امید دارند که در جام جهانی حضور 

داشته باشند.

آرمان ملی: هفته نهم رقابت های لیگ برتر 
در حالی از امروز آغاز می شود که سرخابی های 
پایتخت مقابل تیم های صنعتی به میدان 

می روند. 
  پیش بازی سپاهان

تیم فوتبال سپاهان درحالی به مصاف 
صنعت نفت آبادان می رود که در پنج دیدار 
قبلی مقابل این تیم پیروز بوده است.  تیم های 
صنعت نفت آبادان و سپاهان تاکنون 22 بار در 
لیگ برتر به مصاف یکدیگر رفته اند که 13 بازی 
با پیروزی سپاهان به پایان رسیده است و سه 
بار نیز صنعت نفت به پیروزی رسیده، ضمن 
اینکه نتیجه ۶ دیدار تساوی بوده است. در 22 
رویارویی اخیر 5۶ گل به ثمر رسیده که 3۸ 
گل سهم سپاهان و 1۸ گل سهم صنعت نفت 
بوده است. گفتنی است پنج دیدار گذشته دو 
تیم با پیروزی سپاهان به پایان رسیده است 
و سپاهان در صورت پیروزی در بازی روز 
پنجشنبه به ششمین برد متوالی برابر این تیم 
می رسد. آخرین رویارویی دو تیم، اولین بازی 
دو تیم در سالجاری بود که در ورزشگاه تختی 
آبادان با پیروزی چهار بر دو سپاهان همراه بود. 
نکته جالب اینکه آخرین برد صنعت نفت برابر 
سپاهان نیز با نتیجه 4 بر 2 در ورزشگاه تختی 

آبادان رقم خورده است. 
  پیش  بازی مس و پرسپولیس

هفته هشتم رقابت های لیگ برتر اگرچه 
برای پرسپولیس، استقلال، فولادخوزستان و 
سپاهان خوب نبود و این مدعیان تنها موفق به 
کسب یک امتیاز شدند، اما برای دو تیم کرمانی 
مس رفسنجان و گل گهرسیرجان بسیار خوب 
پیش رفت و با نتایجی که کسب کردند 
شاگردان امیر قلعه نویی 15 امتیازی شدند 
و صدر را در اختیار گرفتند و مس رفسنجان 
هم با محمد ربیعی توانست 12 امتیازی شود و 
حالا تنها سه امتیاز با صدرجدول فاصله دارد. 
آخرین دیدار نارنجی پوشان دیداری خانگی 
برابر تراکتور با قربان بردیف بود که موفق به 
کسب سه پیروزی طی سه هفته اخیر شده 
بود، اما در ورزشگاه شهدای مس رفسنجان این 
شاگردان محمد ربیعی بودند که به طور واضح 
دست بالاتر را نسبت به مهمان خود داشتند و 
اگرچه تنها با یک گل به برتری رسیدند ولی 

می توانستند با اختلاف گل بیشتری در این 
مسابقه سه امتیاز را کسب کنند. شاگردان 
یحیی گل محمدی که در دو هفته گذشته 
موفق به کسب برد نشده و صدرجدول را از 
دست داده اند، می دانند که اگر قرار باشد این 
هفته هم امتیاز از دست بدهند ممکن است 
فاصله شان با صدرجدول بیشتر باشد و به 
همین دلیل، به دنبال 3 امتیاز بازی خانگی با 
تیمی هستند که در ۸ هفته گذشته شکست 

نخورده است. 
آمار ربیعی مقابل پرسپولیس: سرمربی 
مس رفسنجان در هیچکدام از 4 تقابل قبلی اش 
با پرسپولیس در لیگ برتر رنگ برد را ندیده و 
یک مساوی و سه باخت در کارنامه شاگردان 

او دیده می شود. 
  تقابل ویژه: یورگن لوکادیا و گادوین 
منشا به عنوان صدرنشین فعلی جدول گلزنان 
و آقای گل فصل گذشته لیگ برتر امیدوار به 
گلزنی در این بازی هستند. لوکادیا برای زدن 
گل پنجم تلاش می کند و منشا امیدوار است 

بالاخره اولین گل فصلش را به ثمر برساند. 
  چهره ویژه: حامد لک. دروازه بان فصل 
گذشته پرسپولیس انگیزه زیادی برای بازی با 
تیم سابقش دارد و می خواهد نشان دهد که 
قضاوت ها درباره عملکرد او در فصل گذشته، 

درست نبوده است. 
  وضعیت در جدول: پرسپولیس 15 
امتیازی تیم دوم جدول است و مس 12 

امتیازی در رده پنجم قرار دارد. 
  پیش بازی استقلال

چهره ویژه بازی این هفته استقلال مقابل 
ذوب آهن »کوین یامگا« است. ستاره فرانسوی 
استقلال که در این فصل هم مطابق انتظار 
عملکرد قابل قبولی داشته و در هر دو پست 
برای استقلال درخشیده، انگیزه هایی زیادی 
برای گلزنی مقابل حریف محبوبش دارد. یامگا 
که تا اینجای فصل با دو گل منتج به برد برابر 
مس کرمان و گل گهر سیرجان نقل پررنگی 
در جایگاه استقلال در جدول ایفا کرده، در 
شرایطی روز جمعه در اصفهان مقابل ذوب آهن 
به میدان خواهد رفت که این بار این فرصت 
را دارد تا چهارمین گل خودش در سومین 
مسابقه متوالی برابر گاندوها را به ثمر برساند. 
نخستین بازی یامگا با پیراهن استقلال به بازی 
رفت فصل گذشته آبی ها برابر ذوب آهن در 
اصفهان برمی گردد. جایی که ستاره تازه وارد 
استقلال که در همان بدو حضور در فوتبال 
ایران سرش شکسته بود، فرهاد مجیدی را 
بابت انتخابش سربلند کرد و با دو گل، دومین 
پیروزی متوالی را برای او به ارمغان آورد. یامگا 
اما در بازی برگشت تو تیم هم ذوب آهن را از دم 
تیغ گذراند و در بازی ای که استقلالی ها خیلی 
هم موقعیت خاصی برای گلزنی نداشتند، با 
تک گل این بازیکن از سد ذوبی ها عبور کردند 
تا اظهارنظر جنجالی مجیدی در خصوص 
مالکیت توپ شاگردان تارتار، حسابی این 

سرمربی و دستیارانش را اذیت کند. مربی 
دروازه بان های استقلال می گوید: کمیته داوران 
تحت تاثیر جوسازی تیم فوتبال ذوب آهن قرار 
نمی گیرد. بهزاد غلامپور اظهارداشت: شرایط 
استقلال خوب و  مطلوب است. روند رو به 
رشدی داریم و بازی به بازی بهتر می شویم. 
کارشناسان و هواداران هم به این پیشرفت 
استقلال اذعان دارند. همه تلاش مجموعه 
تیم و باشگاه همین است که همین شرایط را 
بهتر کنیم و در بازی های بعدی برنده باشیم. 
مربی دروازه بان های استقلال افزود: این هفته 
مقابل ذوب آهن قرار می گیریم که تیم خوب و 
قابل احترامی است. بازی خارج از خانه شرایط 
خاص خود را دارد اما استقلال برای کسب 
پیروزی و 3 امتیاز تمرین می کند و به زمین 
می رود.  او با اشاره به مصاحبه برخی از اعضای 
تیم ذوب آهن، بیان داشت: از شنیدن این 
حرف ها متاسفم. نمی دانم چرا برخی اعضای 
این باشگاه شروع به مطرح کردن حرف هایی 
کرده اند که اصلا فنی نیست. چرا مربیان و 
بازیکنان ذوب آهن به خود اجازه می دهند 
در مورد تیم ما این صحبت ها را مطرح کنند؟ 
اشتباهات داوری در بازی های قبلی استقلال 
که همه کارشناسان هم آن را تایید کرده اند، 
چه ربطی به آ نها دارد؟ همه خواست ما اجرای 
عدالت و مساوات برای همه تیم هاست و 
ذوبی ها می خواهند از آب گل آلود داوری برای 
خود ماهی بگیرند. بهتر است تمرکز مربیان این 
تیم روی کار خودشان باشد و به جای سعی در 
اثرگذاری روی داور، بگذارند بازی شرایط عادی 
خود را داشته باشد. مطمئنم کمیته داوران 

تحت تاثیر جوسازی ذوبی ها قرار نمی گیرد. 
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 گل گهرسیرجان -  نساجی مازندران
صنعت نفت آبادان -  سپاهان 

فولاد -  پیکان
 جمعه -  22 مهر ماه 

 هوادار -  ملوان
تراکتور -  نفت مسجدسلیمان

 ذوب آهن -  استقلال
 آلومینیوم اراک -  مس کرمان

 بیــن المــلل
  کیلیان امباپه که تابستان اخیر به شدت بحث پیوستنش 
به رئال مادرید مطرح بود و حتی توافقاتی هم بین طرفین 
صورت گرفته بود؛ در نهایت قراردادش را با پاری سن ژرمن 
تمدید کرد. این ستاره فرانسوی اما حالا از وضعیت فعلی اش در 
PSG به خاطر عملی نشدن وعده هایی که مدیران باشگاه به او 
داده بودند، راضی نیست و نشریه اسپانیایی »مارکا« و »رادیو 
مونت کارلو« فرانسه گزارش دادند که او درخواست جدایی اش 
را به مدیران این باشگاه فرانسوی در ماه ژانویه داده است. حالا 
روزنامه فرانسوی »اکیپ« گزارش داد که رئال مادرید درهای 
خود را به روی امباپه نبسته است. طبق این گزارش؛ رئال مادرید 
وضعیت ستاره 23 ساله پاریسی ها را به دقت زیرنظر دارد؛ اما 
به خدمت گرفتن او در ماه ژانویه را دشوار می داند. در کنار این، 
مدیران باشگاه رئال مادرید بابت رفتار کیلیان نگرانی هایی 

دارند، به خصوص اینکه او خود را بالاتر از 
تیم می بیند. در سوی دیگر گفته می شود 
به دلیل اختلافاتی که بین مدیران دو باشگاه 
پاری سن ژرمن و رئال مادرید وجود دارد، 

پاریسی ها حاضر نیستند امباپه را به 
رئال بدهند. لوئیس کامپوس، مدیر 
ورزشی تیم فوتبال پاری سن ژرمن 
در گفت وگو با »رادیومونت کارلو« 
درباره شایعات منتشرشده در 
خصوص ستاره فرانسوی این 
تیم گفت: من هر روز با امباپه 
صحبت می کنم و او هرگز به 
من نگفته که می خواهد در 
ماه ژانویه باشگاه را ترک 

کند. 

ستاره تیم ملی فوتسال ایران معتقد است: اگر این تیم 
به قهرمانی جام ملت های آسیا دست می یافت، هیچکس از 
تاکتیک تیم وحید شمسایی انتقاد نمی کرد. مسلم اولادقباد 
در گفت وگو با تسنیم، درباره عملکرد تیم ملی فوتسال ایران 
در جام ملت های آسیا اظهارداشت: این مسابقات برای ما 
فوق العاده بود. بازیکنان باتجربه زیادی از تیم ملی رفته 
بودند و جوانان بسیاری وارد تیم شدند. بازی ها را از مرحله 
گروهی پرُقدرت آغاز کردیم و در دورحذفی عالی بودیم. همه 
می دانستند ایران عملکرد فوق العاده ای خواهد داشت و کسی 

فکر نمی کرد به ژاپن ببازیم. وی تصریح کرد: ژاپن در سراسر 
بازی دفاع کرد و ایران موقعیت های گلزنی زیادی روی دروازه 
ژاپن آفرید که تبدیل به گل نشد. حریف در سراسر بازی 2 
توپ روی دروازه ما آورد و 3 گل زد. اتفاقات سبب رقم خوردن 
این نتیجه شد. بهترین بازیکن جام ملت های آسیا راجع به 
شیوع سرماخوردگی در اردوی تیم ملی و شایعه اعتصاب 
برخی بازیکنان عنوان کرد: من از تایلند سرماخوردگی داشتم 
که در کویت بهتر شده بودم. چند نفر از بازیکنان و مربیان 
تیم ملی هم سرماخورده بودند و اینکه گفته شد برخی از آنها 

نمی خواهند بازی کنند، صحت ندارد. آنها روزبه روز بهتر شدند 
و هیچ مشکلی در طول مسابقات نداشتند. اولادقباد در مورد 
انتقادات کارشناسانی چون ناصر صالح و رضا کُردی مبنی 
بر اینکه جام ملت های آسیا نشان داد تیم ملی ایران از لحاظ 
تاکتیکی باید تقویت شود، بیان کرد: ما از لحاظ تاکتیک هیچ 
مشکلی نداشتیم و همه بازیکنان، کارهای تاکتیکی و تکنیکی 
مدنظر سرمربی تیم را در زمین پیاده کردند. بازیکنان ایران 
از لحاظ تکنیکی فوق العاده هستند. پس ما هم مانند سایر 
تیم ها باید تکنیک را کنار بگذاریم و روی به تاکتیک بیاوریم؟ 
وی با بیان اینکه هنوز از نایب قهرمانی ایران در جام ملت های 
آسیا ناراحت است، تصریح کرد: من پس از جام ملت های آسیا 
مستقیما به اسپانیا رفتم و به جایزه بهترین بازیکن مسابقات، 

نگاه هم نکردم. 

 مسلم اولادقباد:

ژاپن 2 توپ روی دروازه ما آورد و 3 گل زد

 یحیی گل محمدی: 

تلفنی با »کی روش« صحبت کردم 
یحیی گل محمدی؛ سرمربی تیم فوتبال پرسپولیس 
در نشست خبری گفت: پرسپولیس آماده دیدار برابر 

مس رفسنجان است. 
  دیدار 

یحیی گل محمدی اظهارکرد: بازی مهمی در پیش داریم 
و باید برابر تیمی بازی کنیم که نتایج خوبی گرفته و فوتبال 
رو به جلو بازی می کنند. برای آقای ربیعی احترام قائل 
هستیم و باید تمرکز داشته باشیم و نتایج خوبی بگیریم. 
آماده بازی پیش رو هستیم. وی درباره خط حمله تیمش 
هم گفت: در بازی تراکتور اتفاقاتی قبل و بین دو نیمه و 
بعد از بازی رخ داد که نمی توانم درباره آن صحبت کنم. 
شرایط برای بازی طبیعی نبود. برابر سپاهان هم خوب بازی 
کردیم، اما تحت تاثیر بازی برابر تراکتور بودیم. جا دارد که 
بهتر بشویم و با توجه به وقفه لیگ ناهماهنگی زیادی در 
تیم ما رخ داد. در بازی با »مس« می توانیم عملکرد بهتری 
داشته باشیم. تمرکز خوبی در تمرینات داشتیم و برای بازی 

آماده هستیم.

 اردوی تیم ملی 
او درباره حضور بازیکنانش در اردوهای تیم بیان داشت: اگر 
فاصله بازی ها 7 روز باشد ما مخالفتی با حضور 3 روزه بازیکنان 
در اردوی تیم ملی نداریم؛ اما وقتی فاصله ۶ روز باشد شرایط 
فرق می کند. ما دوست داریم تیم ملی به خوبی آمده شود و به 
هماهنگی برسند. تیم ملی هم نیاز به زمان بیشتری دارد تا 

خودش را برای جام جهانی آماده کند. 
  ساپینتو 

گل محمدی درباره حضور ساپینتو در اردوی تیم ملی 
اظهارکرد: تلفنی با کی روش صحبت کردم و لازم باشد مشکلی 
ندارم که حضوری به ساختمان پک بروم و با کی روش صحبت 
کنم. او درباره وضعیت دیاباته گفت: دیاباته با تیم کار کرد و 
شاید در لیست ما باشد. وی درباره تغییر چهره اش و اینکه 
موهای خود را کوتاه کرده است افزود: بعدا درباره این موضوع 

صحبت می کنم. 
  شرایط زمین

سرمربی تیم فوتبال پرسپولیس درباره شرایط زمین تمرین 

تیمش توضیح داد: با شرکت نفت برای در اختیارگرفتن زمین 
تهرانسر صحبت کردیم و قرار است قرارداد امضا شود. شرایط 

زمین ورزشگاه کاظمی واقعا خوب نیست. 
  شرایط داوری

او درباره شرایط داوری هم گفت: داوری بحثی است که در 
دو سه سال اخیر مطرح شده و فشار زیادی روی کمیته داوران 
بوده است. من دوست ندارم درباره داوری صحبت کنم. اتفاقی 
که در دربی پارسال رخ داد همیشه درباره آن بازی صحبت 
دارم. بهتر است کارشناسان فیلم آن بازی را ببینند. امسال 
هم داوران شرایط بهتری نسبت به سال های گذشته دارند. 
ممکن است در برخی بازی ها مشکلاتی باشد، اما بخشی از این 
مشکلات طبیعی است. داوران می توانند بهتر باشند اما باید 
امکانات لازم را در اختیار آنها بدهیم. آنها حتی گوشی ارتباطی 

ندارند چه برسد به اینکه بخواهیم VAR داشته باشند. 
  مدعیان 

گل محمدی اضافه کرد: تیم هایی که مدعی قهرمانی هستند 
از نظر بازیکن شرایط خوبی دارند و بازیکنان خارجی هم به 
تیم ها کمک می کنند و کیفیت لیگ از پارسال بهتر شده است. 
حضور مربیان بزرگ و بازیکنان خارجی رقابت ها را جذاب کرده 
است. امسال لیگ سختی داریم و هر تیمی بتواند کمترین 

مشکلات را داشته باشد قهرمان می شود. 


